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KONFERENCERUMMET – OG DEREFTER BARK CAFE PÅ CROWN PLAZA 

   

BESTYRELSESREPRÆSENTANTER: 

THOMAS OLSEN KATHRINE CHERCKA TOBIAS MOGENSEN 
BIRTHE RASMUSSEN BETINA SEVERINE FOGH SANDRA GARCIA 
CAMILLA KRØYER MARIE BONAVIDA  
   

ELEVREPRÆSENTANTER: 

JASPER NIELSEN 7.A 
 (NÆSTFORMAND FOR ELEVRÅDET) 

AMEL JASARI 7.B  

   
 LEDELSESREPRÆSENTANTER: 

MARIA BÆLUM MAURIA LINE LINDESKOV JUSTESEN PETER KRONHOLM 
   

  MØDELEDER: 

  PETER KRONHOLM 

  REFERENT: 

  LINE LINDESKOV JUSTESEN 
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GODKENDELSE AF REFERAT FRA MØDE NR. 43 
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ETABLERING AF UDEORDNING FOR 7. ÅRGANG 
DRØFTELSE AF MULIG UDEORDNING FOR SKOLENS 
ÆLDSTE ÅRGANG. FORDELE, ULEMPER, DILEMMAER 
 

 
Amel og Jasper fremlægger deres ønsker om at få 
udetilladelse på vegne af årgangen. 
 
De vil gerne kunne gå uden for skolen i en halv 
time i løbet af skoledagen mellem andet modul 
og SMAG. 
 
De ønsker at kunne lave andre ting udenfor 
skolen.  
 
De har brug for at kunne have deres mobiler med, 
så de kan huske tiden.  
 
Nogle elever har brug for at kunne få lidt alenetid, 
hvor de bare kan være sig selv. Det er ikke fordi 
de er ensomme, de har bare brug for ro. 
 
Forældrene skal give tilladelse til, at eleverne må 
gå udenfor skolen.  
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Spørgsmål til eleverne: 
Er der nogle elever, der er ligeglade og ikke ønsker 
udgangstilladelse?  
Nogle få er ligeglade. 
Tror I de køber sund mad i Rema?  
Det håber vi. 
Kunne man forestille sig en sundhedspolitik 
ordning? 
Ja! 
 
Kan I tage samme runde, hvor I spørger til at lave 
et federe miljø på skolen, så I har lyst til at være 
her? 
Ja! 
 
Hvad hvis der kommer klager fra Rema hvis der er 
ballade eller andet? 
Så kan det være, at hele udetilladelsen bliver 
taget fra enkelte elever eller for hele årgangen.  
 
Tak fordi I er velforberedt. Fedt at I er så 
velforberedte. I er seje. 
 
Diskussion: 
Maria beder bestyrelsen tage højde for SMAGS 
økonomi. Hvis antallet af spisende falder i SMAG 
kan det i sidste ende betyde at vi skal afskedige 
folk i køkkenet. 
Der er også en stor bekymring for fællesskabet. 
Separat problem, at de unge ikke oplever at her 
er kedeligt på skolen. 
Hvad er det der trækker ude i området? 
De har ikke råd til at gå i Rema hver dag. 
Der er noget med frihed under ansvar. De har en 
følelse af at være indespærret. 
Vi skal have en kostpolitik – så de ikke kommer 
med tilbage med energidrikke og andet i den 
kaliber. 
 
Skal de overhovedet have lov? Kan de ikke bare 
have fri, når de får fri fra skole? 
Forældrene er oppe på mærkerne omkring at 
eleverne skal kunne få fri.  
 
Hvordan er det med erfaringen fra Ørestad og 
deres elever og tilslutning til Madskolen? 
 
Hvor længe er det spændende? 
 
Det er muligt at være de store for sig selv. 
 
Beslutning: 
Sætter det i gang så hurtigt som muligt. 
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Prøveperiode frem til vinterferien eller 
påskeferien alt efter hvornår vi er tilbage fra 
nedlukning. 
 
Evaluering tilbage fra lærere og elever hver uge i 
perioden optil evalueringen. 
 
Forældretilladelse til at eleverne må gå uden for 
skolen.  
 
Huske at følge op på, at de skal involveres i 
udeområderne.  
Telefonerne – udleveres og indleveres 
 
Line skriver til Thomas og de beslutter hvordan og 
hvorledes det bliver overleveret til eleverne. 
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FERIEPLAN MED LUKKEDAGE 2021 - 2022 TIL 
EVENTUEL VEDTAGELSE 
 

 
Ferieplanen er afstemt med distrikt Ørestad 
skolerne. 
Kommentar – er det muligt at 0. årgang kommer 
to dage senere, så de andre lærere kan nå at 
forberede flagallé og andet. 
Det er for børnenes skyld at der er første 
skoledag for 0. om tirsdagen. De vil gerne i gang 
med skole. 
Personaledagene forsøger vi at lægge i starten af 
ugen, for at personalet kan tage det med i resten 
af ugens forberedelse. Vi prøver at se om der er 
mulighed for teamforberedelse. 
Personalet ønsker at have et par dage efter 
personaledagene, så man kan planlægge det 
sidste i klasserne.  
Det var i august 2021 kaos i KKFO´en, da børnene 
ikke var tilmeldt i KKFO´en. 
Peter ønsker at vi afprøver denne løsning dette 
år. 
Bestyrelsen godkender ferieplanen. 
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NYT FRA: 
FORMAND 
PERSONALET 
LEDELSEN 
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EVENTUELT 
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AFGANG TIL CAFE BARK 
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PUNKTER TIL KOMMENDE BESTYRELSESMØDE 
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• FORÆLDRECAFE I MAJ? 
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PUNKTER TIL FREMTIDIGE BESTYRELSESMØDER 
 

• BESØG I MADKUNDSKAB 

• STATUS PÅ PAVILLONER 

• STATUS PÅ INDSATSOMRÅDE: STYRKET 
SAMHØRIGHED OG FÆLLES ANSVAR 

• OPFØLGNING SEKSUALVEJLEDNING 
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KOMMENDE MØDER: 
 
18. JANUAR. WORKSHOP MED SKOLE OG FORÆLDRE 
I JANUAR. FORÆLDRECAFE 
 
9. FEBRUAR. SKB MØDE 
 
23. MARTS. SKB MØDE 
 
20. APRIL. SKB MØDE 
 
24. MAJ. FORÆLDRECAFE? 
 
15. JUNI. SKB MØDE 
 

 

 

MARIA BÆLUM OG THOMAS OLSEN 


